

氣候變遷與永續發展國際學位學程

理學院院長獎辦法

107年9月20日學程會議修訂

一、目的：

國立臺灣大學理學院(以下簡稱本院)為建立本院學生敦品勵學學風，提升大學部與研究生之學習水準，特設立大學部畢業生院長獎及研究所畢業生院長獎。此辦法訂定「氣候變遷與永續發展碩博士國際學位學程」學生申請院長獎之資格與評選程序。

二、申請資格：

1. 本學程學生在學期間均可申請院長獎，但以一次為限。
2. 本學程學生申請前須提交當年度學位考試申請表。
3. 領院長獎同學須為學年畢業生，並簽確定畢業具結書；獲獎後如無法當學年畢業者，將取消其院長獎資格。

三、評選程序：

1. 申請學生需於截止日前，繳交八頁以內(含圖)、單行距、雙欄之論文長摘要(中英文皆可)電子檔案，及指導教授推薦函。
2. 學術委員會根據論文長摘要與推薦進行審查，評定給獎名單。
3. 獲獎名額為畢業生的10%，名額不足一人者得以一人計。

International Degree Program in Climate Change and Sustainable Development

Guidelines for Applying for the College of Science Dean's Award

Amended on Sept 20th 2018

Article I: Purpose:

The College of Science, National Taiwan University, establishes this Dean's Award to promote a culture of good academic performance in undergraduate or graduate programs. This guideline defines the eligibility and evaluation procedure for the Dean's Award among students in the IPCS program.

Article II: Eligibility:

1. Students may apply for the Dean's Award only once during their enrollment in the IPCS program.
2. Students may apply for the Dean's Award only after they submit the oral examination application form.
3. Recipients of the Dean's Award must graduate in the year of application for this award. The College of Science may withhold this award from candidates who fail to graduate in time.

Article III: Evaluation procedure:

1. Applicants need to submit a long abstract as well as a recommendation letter from their thesis advisors, before the application deadline.
2. The long abstract may be in electronic form and shall be no more than 8 pages, including tables and figures, with single spacing and double column format. The long abstract may be written in either Chinese or English.
3. The academic committee will determine the Award's recipients based on evaluation of long abstracts and recommendation letters.
4. Number of awards should be 10 % of number of the graduating students of the year. If this proportion yields a fraction, then it may be rounded to the nearest integer.